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Absract

The present study tries to trace the presence@ftype of the color spectrum in the Quranic
text, the color yellow and to shed light about itmportance of his p2resence in general in the Quran
also show different connotations carried by thitoc@ccording to different contexts in which its
found. In the first place the study will delimitetizolor then follow different interpretations therses
bearing it, then dive behind the semantic overlaggietween the linguistic and emotional contexts
on the other side the color will be related to ott@ors that occur beneath or the same versesaso t
they reinforce its significance .At last one hasnention that color significances is not detachedf
the general context of Surat where the color occurs

Résume

L’objectif de cet article est de repérer la traedla couleurjaunedans le Coran, de montrer son
importance et d’étudierégalement les différentesnotations queportecettecouleur en fonction du
contexte.

Pour ce faire, nous commencgons d’abord par caltalprésence du jaune, ensuite de voir les
différentes interprétations des versets coranigia@s lesquels il est cité. Puis, nous plongeons dan
'analyse du chevauchement sémantique crée par cettlieur en fonction du contexte linguistique,
émotionnel ou situationnel. Et en dernier lieu, 1@8sayons de voir le lien qu’entretient le jaureca
d’'autres couleurs citées dans le méme verset quandbu dans d’autres et qui contribuent a la
formation de sa signification.
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